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Regionfullmäktige 

Svar på interpellation från Olle Moln 
Teike, Sverigedemokraterna – Antal 
mandat i regionfullmäktige 

I en interpellation från Olle Moln Teike, Sverigedemokraterna ställs frågorna: 
• Till vilket val anser du att vi måste höja antalet ledamöter?  
• Kommer ni att hålla er till det minsta antalet ledamöter eller kommer ni att 

höja det ytterligare? 

Sammanfattning och svar  
Parlamentariska nämnden har i sitt uppdrag att ta fram ett förslag till politisk 
organisation inför kommande mandatperiod. Så sker även nu inför 
mandatperioden 2026-2030. Vid beredning av förslag i nämnden 
så kommer frågan att tas upp kring antalet ledamöter i regionfullmäktige, antalet 
ledamöter i styrelse och nämnder samt övriga forum som man anser ska finnas 
med i kommande mandatperiods politiska organisation. 
Utifrån kommunallagen så ska vi varav minst 71 ledamöter i fullmäktige, men 
efter en överenskommelse mellan partierna har man landat i att det ska vara 81 
ledamöter. 
 
Interpellantens frågor kommer således att diskuteras inför att ett nytt förslag till 
politisk organisation tas fram. En enkät har redan nu skickats ut till samtliga 
partier där man har möjlighet att inkomma med synpunkter.  
Jag vill inte föregripa diskussion om antalet ledamöter utan jag vill i god 
demokratisk ordning lyssna in vad alla andra partier tycker. Efter det kan vi 
gemensamt besluta om antalet ledamöter. 
 
 
 
Henrik Tvarnö (S) 
Ordförande i parlamentariska nämnden 
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